
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 8. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1217
Kan ministeren beskrive, hvordan backupsystemet er opsat i forhold til at gemme mails
for hvert af de enkelte ministerier, samt hvornår praksis evt. er ændret for disse, herunder
om opsætningen er godkendt af Rigsarkivaren?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand

1/1

Retsudvalget 2020-21
REU Alm.del - Spørgsmål 1217

Offentligt


